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Hoi IEEE
Telefonisch hebben net al eea besproken.
Nog even aantal punten en gedachten op de mail (door elkaar)

- Algemeen: budget rijk en gemeenten voor jeugdhulp blijft gelijk (niet korten) maar aantal gemeenten kampt wel met

tekorten en heeft maatregelen doorgevoerd om deze te verminderen.
- Eris een brief van GGZNL binnen gekomen waarin ze vragen om oa garantie 100% jaaromzet (wat is dat) , vergoeding

extra kosten en uitstel jaardocument)
- Column van over continuiteit Jeugdhulp, hij pleit ook voor afspraken.
- Gisteren is er breed overleg geweest over financién zorgbreed, was ook VNG op aangesloten. VNG is naar aanleiding

hiervan bezig met teksten over continuiteit financiering. BE =! teksten met Jou en mij afstemmen.
- JA heeft bij [IEEE 2angegeven vragen te krijgen van aanbieders ook over continuiteit. Lijn is dat als er al lig.

Steun is toegekend en er om uitstel van terugbetalen wordt gevraagd we hier in mee gaan.
- De regeling van de JA ziet alleen op cruciale Jeugdhulp en niet op bv zzp-ers en ambulante en niet cruciale functies van

jeugdhulp. Juist daar kan vraaguitval ontstaan.

- Wellicht dat er extra investeringen nodig zijn om zorg op afstand te kunnen bieden.
- Signaal van een regio dat aanbieders minder productie draaien en daardoor minder kunnen declareren. Open house geeft

geen garantie, want alleen afspraak over p en niet over q. hoe hiermee omgaan.
- Verwachting dat er vraaguitval mn rond ambulante hulp en door no show van patienten. Sommige ambulante zorg is ook

aan onderwijs gerelateerd.
- Intramuraal kan wellicht extra personeel nodig zijn als er veel personeel uitvalt door ziekte (zal tot extra kosten leiden).
- Omvang financiéle problemen ook afhankelijk hoe lang het duurt voor we terug kunnen naar ‘normaal’.
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zal even onze experts bevragen. Je hoort via[IEE = ons. GrizEREE
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Zie onder.

Indien jullie signalen hebben ontvangen, dan ontvang ik deze graag voor het complete plaatje.

Groet,
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Kunnen jullie aangeven welke signalen jullie krijgen uit het sociaal domein

In het beleidsteam crisisbeheersing is gesproken over wat op korte termijn nodig is om de zorg draaiende te houden. Vanmorgen
is deze besproken met diverse collega’s en is afgesproken in kleinere groepen verder uit te werken. Eea moet landen in een brief

die op zeer korte termijn uit kan waarin op deze financiéle onderdelen duidelijkheid wordt geboden. In de call vanmorgen is

afgesproken de uitwerking tot dusver vandaag uiterlijk 17:30 uur te sturen naar[FEEE)die dit samenbrengt.

Voor het sociaal domein heb ik de volgende vragen:

1. Welke signalen ontvangen jullie van gemeenten / aanbieders in het sociaal domein (bijv bijgaande brief, zijn er van meer

partijen brieven en wat zijn hierin de financiéle aandachtpunten )
Welke ruimte hebben gemeenten om extra zorg agv corona te vergoeden
Zijn er hierbij belemmeringen cq zijn er extra maatregelen nodig om aanvullende bekostiging mogelijk te maken.

Waar is in welke mate sprake van inkomstenderving en in welke mate willen/moeten we dit compenseren.Po
T.a.v. 4 geldt dat er vandaag een kabinetsbreed pakket aan maatregelen bekend wordt gemaakt. Of dit voldoende is voor de

zorg is nog zeer de vraag. Vanmorgen is in de call afgesproken om eerst de principiéle vraag te beantwoorden, alvorens deze per
sector uit te werken. Focus met name dus even op de eerste 3.

Als jullie willen delen doe ik graag een poging eea samen te brengen.
Alvast bedankt voor jullie bijdragen,

Groet,


